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Abstract (en)
[origin: WO9213127A1] A control device for the shifting movement of a guide bar (4) comprises a pick-off gear (10) against which the guide bar
is pretensioned. The pick-off gear (10) has a plurality of thrust components (8, 81?, 82?, 83?) one behind the other, between which are arranged
displacement components (121?, 122?, 123?, 124?), on the control curves (34) of which the thrust components (8, 81?, 82?, 83?) are supported.
The displacement components (121?, 122?, 123?, 124?) are connected via coupling devices (16) to a patton controlled adjusting device (18) and
can be shifted between a basic and a switched position. In order to improve the warp knitting machine, the adjusting device (18) takes the form of a
negative dobby or Jacquard machine operating on the double-stroke system and the displacement components are pretensioned in one position.

Abstract (fr)
Un dispositif de commande pour le mouvement décalé d'au moins une barre à passettes (4) comporte des roues rapportées (10) contre lesquelles
est tendue la barre à passettes. Les roues rapportées (10) présentent plusieurs éléments glissants successifs (8, 81, 82, 83) entre lesquels sont
disposés des éléments de déplacement (121, 122, 123, 124), contre les cames de commande (34) desquels s'appuient les éléments glissants (8,
81, 82, 83). Les éléments de déplacement (121, 122, 123, 124) sont reliés au moyen d'organes de couplage (16) à un dispositif de réglage (18)
commandé en fonction du dessin et réglables entre une position de base et une position d'enclenchement. Pour améliorer le métier à mailles jetées,
le dispositif de réglage (18) se présente comme une machine d'armures ou une machine Jacquard négatives à double lève et les éléments de
déplacement sont tendus dans une position déterminée.
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